
Zápis ze schůze výboru OO UOCHB AV CR. 9.5.2018 
Ič.  

Přítomni: 
M.Baňková, J.Pokorná, Z.Barták, J.Günter, P.Poncar, J.Vondrášek , J.Hniličková 
Hosté: Karel Šobíšek  

Program 
1) Stav oprav chaty v D.Malé Úpě – odsouhlasení dodavatelů 
2) Stav řešení jídelních automatů na UOCHB od firmy Delikomat 
3) Problematika zubní ordinace a ordinace všeobecného lékaře na UOCHB 
4) Odměna pracovníkům za elektroinstalaci v D. Malé Úpě 
5) Stav dokumentu Sociálního Fond a Kolektivní Smlouva 
6) Návrh na uspořádání sportovního dne 
7) Různé 
 
 
Ad 1) Karel Šobíšek informoval Výbor OO o pokračování prací v rámci oprav chaty v D.Malé 
Úpě. Před schůzí byla částečně poskytnuta fotodokumentace o stavu rekonstrukce kuchyně 
a sociálních zařízení. Drobné nesrovnalosti nebo nejasnosti se řeší přímo na místě D.M.Úpě. 
Bylo dohodnuto že se kvůli sjednocení úprav a vzhledu zadá výroba dveří do jídelny, kuchyně 
a na chodbu. Dále bylo diskutováno, že k nákupu chybějícího zařízení do kuchyně by měla 
být k dispozici operativní částka na realizaci těchto nákupů. Bude řešeno v okamžiku, kdy se 
tento nákup bude realizovat. Případnou domluvu s paní Petschovou nebo panem Křivánkem 
zajistí JV.  
Výbor dále odsouhlasil předchozí návrh, že nákupy vybavení budou realizovány následovně: 
Matrace   Purtex s.r.o. 
Polštáře, deky  SCANquilt s.r.o. 
Kliky, háčky  Cobra s.r.o. 

Projektor,plátno,WiFi router, vysavač, LED  APIAN computers  s.r.o. 

Vybaveni kuchyně  Železářství Forejt 

Vybaveni kuchyně   GastPro s.r.o.  

Záclonky, podsedáky, ubrusy atd.  TK interier s.r.o. 
 
Ad 2) Stav realizace umístění stravovacích automatů se zasekl na nejasném návrhu postupů, 
osobní zodpovědnosti a začlenění vedení do této akce. JV navrhnul následující postup – 
kontakt zástupce firmy Deliko a vyžádání si návrhu smlouvy na pronájem, zaslání návrhu 
smlouvy vedení a právničce UOCHB JUDr. Brixiové, iniciování postupu připomínek ke 
smlouvě a předložení návrhu vedení a poté dozorčí radě UOCHB. S navrženým postupem 
výbor souhlasil. 
 
Ad 3) JP seznámila výbor se situací, kdy z ordinace zubní lékařky dala výpověď zdravotní 
sestřička. Jsou obavy o nefunkčnosti zubní ordinace v budoucnosti. Výbor se jednoznačně 
zasazuje za obnovení ordinace praktického lékaře a zadání inzerátu na místo zdravotní sestry 



do ordinace zubního lékaře. JV a MB vstoupí do jednání s vedoucí HR Arankou Rozinkovou a 
informují vedení o návrhu řešení této situace. 
 
Ad 4) Na návrh Z.Bartáka výbor jednoznačně odsouhlasil odměny pro zaměstnance UOCHB, 
kteří na chatě v D.Malé Úpě realizují výměnu elektroinstalace mimo své pracovní povinnosti. 
Byla schválena částka 1 000,- Kč na den na jednoho pracovníka, celkem se zaplatí 3 dny 
čtyřem pracovníkům UOCHB. 
 
Ad 5) JV seznámil výbor se stavem úprav textu SF a Kolektivní smlouvy. Oba dokumenty byly 
zaslány JUDr. Brixiové do právní kanceláře UOCHB k posouzení a návrhem dalšího postupu. 
Protože z důvodu zaneprázdnění JUDr. Brixiové není možné určit jednoznačně termín úpravy 
dokumentů, obrátí se výbor na právníky svazu odborů s žádostí o spolupráci. 
 
Ad 6) JV seznámil výbor s návrhem uspořádat sportovní den v areálu Kotlářka. Organizačně 
bude celou akci zajišťovat Jaroslav Srp ve spolupráci s JV. Předběžná jednání se správcem 
areálu byla zahájena a v současnosti zajišťuje JS nábor spolupořadatelů a asistentů z řad 
UOCHB. Akce byla předem projednána s ředitelem UOCHB Zdeňkem Hostomským, který 
vyjádřil akci podporu a souhlas s umožněním se akce zúčastnit pro zaměstnance UOCHB. 
Akce je plánována na 27.6.2018 
 
Ad 7) Výbor projednal návrh nového ceníku pro školící a rekreační středisko v Malé Úpě. 
Nový ceník navržený a odsouhlasený výborem je následující: 
 

Plná cena          190 Kč/noc   
   Zaměstnanec         70 Kč/noc   
   Rodinný příslušník (manžel/manželka, děti)   70 Kč/noc   
   Dítě zaměstnance do 15ti let         60 Kč/noc   
   Ostatní příbuzní zaměstnance      190 Kč/noc   
   Důchodce ÚOCHB        60 Kč/noc   
   Rodinný příslušník ÚOCHB důchodce    190 Kč/noc   
 
Odbory budou přispívat částkou 10 Kč na člena odborů a jeho/její rodinné příslušníky. 
 
Ad 7) Výbor se zabýval i neohlášeným zvýšením cen za obědy v Cafe Organica. Členové 
výboru se shodli na tom, že takovýto způsob není konstruktivní a vyvolává otázky o výši za 
pronájem prostor pro Cafe Organica a formulaci nájemní smlouvy. Výbor bude iniciovat 
jednání s vedením k objasnění této situace. 
 


